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PROTOKÓŁ NR XLIV/2018 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 30 MAJA 2018 ROKU. 

 

Miejsce posiedzenia sala narad Urzędu Miasta w Piławie Górnej. 

Rozpoczęcie posiedzenia godzina 10.30. 

Zakończenie posiedzenia godz. 12.30. 

 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na Sali 15 radnych, 

co stanowi 100% ustawowego składu rady. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Witam serdecznie Państwa radnych, p. Burmistrz Zuzannę Bielawską wraz ze 

współpracownikami. Witam p. Danutę Szeligę pełniącą obowiązki Dyrektora Szkoły 

Podstawowej. Witam p. Annę Zatykę Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej. Witam p. 

Tomasza Jamróga Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury i Biblioteki. Witam p. Zygmunta 

Wołka Prezesa Zarządu Budynków Mieszkalnych. Witam p. Barbarę Mazur Dyrektora 

Przedszkola Publicznego „Tęczowa Kraina”. Witam radną Powiatu Dzierżoniowskiego Ewę 

Mikę. 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna stwierdzam, że na Sali znajduje się 15 

radnych, wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Ad. 3 

Zgodnie z § 18 ust. 4 Statutu Gminy Piława Górna otrzymali Państwo zawiadomienie                      

o planowanej sesji oraz porządek obrad. Czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie widzę. 

Wobec tego uznaję porządek za obowiązujący. 

Ad. 4. Informacja Burmistrza o podjętych działaniach między sesjami. 

Burmistrz: 

26 maja 2018 roku podpisane zostało trójstronne porozumienie o współpracy samorządów 

Piławy Górnej, Airaines i Kriftel. W dniu dzisiejszym chcę przekazać symbolicznie podpisaną 

deklarację o współpracy i porozumienie. 

Przewodniczący Rady: 

Chciałbym bardzo podziękować Państwu za tak liczna obecność na uroczystości. 

Burmistrz: 

1. 3 maja odbyły się uroczystości związane z obchodami 227. rocznicę uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja 

2. 8 maja odbyła się uroczystość przeniesienia tablicy pamiątkowej z budynku Gimnazjum 

imienia Zesłańców Sybiru do Szkoły Podstawowej imienia Krzysztofa Kamila 

Baczyńskiego.   

3. 17 maja br. otwarta została wystawa OSP w Piławie Górnej. Zbiory Regionalnej Izby 

Pamięci w Piławie Górnej powiększyły się o eksponaty przekazane przez miejscową 

Ochotniczą Straż Pożarną. 

4. Z okazji obchodów XV Ogólnopolskiego Tygodnia Bibliotek odbyło się spotkanie 

z czytelnikami, zorganizowane 16 maja br. W piławskiej bibliotece wręczono dyplomy 

dla dziesięciu najlepszych czytelników. 

5. 25 maja uczestniczyłam w zgromadzeniu Funduszu Poręczeń kredytowych. Na 

spotkaniu zgłoszono wniosek o likwidację funduszu. 

6. Trwa kolejny nabór wniosków mieszkańców Gminy Piława Górna, którzy wymienili 

swoje stare piece na paliwo stałe na nowe ekologiczne. 

7. Zostały podpisane umowy na realizację zadań tj. remont ul. Mickiewicza, Zielonej, 

Kosynierów, Fabrycznej oraz na wykonanie placu zabaw na ul. Kośmińskiej. 

8. Ogłoszone zostały przetargi na: Klub Senior +, remont budynku przy pl. Piastów Śl. 4. 
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Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania do przedłożonej przez p. Burmistrz informacji. Nie widzę, wobec tego 

przechodzimy do następnego punktu. 

  Ad. 5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Piława Górna za 2017 rok: 

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017, 

Burmistrz: 

Przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piława Górna za 2017 rok, które 

stanowi załącznik nr 2. 

       2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym 

           sprawozdaniu. 

   Wiceprzewodnicząca Rady: 

   Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym 

   sprawozdaniu, która stanowi załącznik nr 3. 

   Ad. 6. Rozpatrzenia sprawozdania finansowego za rok 2017: 

1) przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2017, 

Skarbnik Gminy: 

Przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy Piława Górna za rok 2017, które stanowi 

załącznik nr 4. 

     2) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

         sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji rady. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionych sprawozdań? Nie widzę. Wobec tego przejdziemy 

do podjęcia uchwały. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 191/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 5. 

 7. Ocena wykonania budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017: 

      1) opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017, 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Chrobak: 

Odczytał opinie Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017, 

która stanowi załącznik nr 6. 

      2) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy 

          Górnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Barbara Świetlik: 

Odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Piławy Górnej, który stanowi załącznik nr 7. 

      3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji Rewizyjnej 

          w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy Górnej za rok 2017, 

Wiceprzewodnicząca Rady Bogusława Barwacz: 

Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy Górnej, która stanowi 

załącznik nr 8. 

      4) opinie pozostałych komisji rady, 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o opinie stałych komisji Rady. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

      5) stanowiska Klubów Radnych (po wyrażeniu woli zabrania głosu), 
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Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowiska Klubów radnych, jeżeli są. 

W imieniu Klubu Radnych „Nasza Piława” głos zabrał Przewodniczący Klubu Tadeusz 

Chrzanowski, który poinformował, że Klub Radnych „Nasza Piława „pozytywnie ocenia 

wykonanie budżetu za 2017 rok tym samym popiera wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy Górnej z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Piława Górna za rok 2017. 

Przewodniczący Klubu Radnych OBS Marcin Chrobak: 

Klub radnych jest takiego samego zdania jak przedmówca i jest za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi. 

      6) merytoryczne wystąpienia radnych, 

Przewodniczący Rady: 

Otwieram dyskusję. Czy są jakieś zapytania? 

Radny Krzysztof Bielawski: 

Jest to ostatnie absolutorium w tej kadencji. Chciałbym podziękować za realizację i wykonanie 

budżetu p. Burmistrz, p. Skarbnik, wszystkim pracownikom urzędu, pracownikom Zarządu 

Budynków Mieszkalnych, dyrektorom jednostek organizacyjnych, czyli Szkoły Podstawowej, 

Przedszkolu Publicznemu, Gimnazjum, Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejskiego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki. Najlepiej świadczą o zarządzaniu naszymi finansami wydatki majątkowe, 

ponieważ co 6 złotówka idzie na inwestycje. Chciałbym jeszcze przypomnieć kwotę zadłużenia 

jaką mamy na koniec 2017 roku tj. 3 914 868,00 zł i przywołam drugą kwotę 3 958 790,00 zł 

z 2006 roku i świadczy to o tym, że Burmistrz przez te 12 lat nie zadłużyła gminy nawet                 

o złotówkę, przeciwnie udało tu się jeszcze to zadłużenie zmniejszyć. Powiem jeszcze, że               

w stosunku do gmin powiatu dzierżoniowskiego naprawdę bardzo dobrze stoimy, bo 17,48 % 

do dochodów to tak jak p. Skarbnik mówiła otwiera nam pole do zaciągania pożyczek, 

kredytów do dalszych inwestycji. W gminach powiatu dzierżoniowskiego to się kształtuje w 

granicach 30-45 %. Na koniec osobiście mam satysfakcję z wykonania tego budżetu i 

oczywiście będę głosował za udzieleniem absolutorium. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady: 

Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do 

punktu 8. 

Ad.  8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy Górnej 

      z tytułu wykonania budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017. 

Przewodniczący Rady: 

Odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Piławy Górnej          

z tytułu wykonania budżetu Gminy Piława Górna za rok 2017, który stanowi załącznik nr 9. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami ‘za”, bez głosów wstrzymujących, bez głosów 

przeciwnych podjęła UCHWAŁĘ NR 192/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 9. 

 

Ad.  9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

      a) w sprawie: określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

      opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

      opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

      częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania 

Burmistrz: 

Organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych usług 

opiekuńczych należy do obowiązkowych zadań własnych gminy z zakresu pomocy społecznej 

(art. 17 ust. 1 pkt 11 ustawy). 

Zgodnie z art. 50 ust. 6 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej /Dz. U. z 2017 

roku, poz. 1769 ze zmianami/ rada gminy określa, w drodze uchwały, szczegółowe warunki 

przyznawania        i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak i również tryb 
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ich pobierania. Dotychczas obowiązująca uchwała nr 141/XXV/2004 Rady Miejskiej w Piławie 

Górnej z dnia 31 sierpnia 2004 roku w sprawie przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze wymaga dostosowania do aktualnie obowiązujących 

standardów prawnych, gdyż: 

1/ brak w niej precyzyjnego określenia warunków odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

2/ nie wskazuje kosztu jednej godziny świadczonych usług opiekuńczych oraz 

specjalistycznych usług opiekuńczych, 

3/ nie realizuje normy kompetencyjnej z art. 50 ust. 6 ustawy o pomocy społecznej w zakresie 

określenia szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Z uwagi na powyższe zasadne jest dostosowanie funkcjonującej w obrocie prawnym 

wymienionej powyżej uchwały do stanu zgodnego z aktualnie obowiązującym porządkiem 

prawnym, zgodnie               z wnioskiem Wojewody Dolnośląskiego z dnia 23 kwietnia 20018 

roku skierowanym do Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

Wymieniona w § 3. ust. 2 i ust. 3 projektu uchwały kwota kosztu jednej godziny usług 

opiekuńczych      i specjalistycznych usług opiekuńczych w wysokości 18,00 zł wynika z 

zawartej w dniu 02 stycznia 2017 roku na okres 2 lat umowy  z Polskim Czerwonym Krzyżem 

– Zarząd Rejonowy w Dzierżoniowie w sprawie świadczenia usług opiekuńczych i 

specjalistycznych usług opiekuńczych na terenie Gminy Piława Górna i może w przyszłości 

ulegać zmianie w zależności od wynegocjowanych warunków              z potencjalnym 

wykonawcą usług. 

Należy podkreślić, że podjęcie uchwały nie rodzi skutków finansowych, gdyż środki finansowe 

na powyższe zadanie są zabezpieczone w budżecie gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzy-

mujących podjęła UCHWAŁĘ NR 193/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 10. 

W trakcie głosowania na sali obecnych 14 radnych. 

      b) w sprawie: uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

      i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

      tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli zatrudnionych na określonych 

      stanowiskach w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

      Piława Górna, 

Burmistrz: 

 Uchwała ma na celu dostosowanie prawa lokalnego do przepisów prawa oświatowego w 

zakresie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycieli zatrudnionych na określonych stanowiskach specjalistów tj. pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów oraz doradców zawodowych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Piława Górna. Ustawa o 

finansowaniu zadań oświatowych dokonuje zmiany w ustawie – Karta Nauczyciela i stanowi 

podstawę dla organu stanowiącego do określania w drodze uchwały tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru specjalistów, który nie może być wyższy niż 22 godziny. 

Przytoczone powyżej zmiany wchodzą w życie 1 września 2018r. W związku ze zmniejszonym 

wymiarem tygodniowych, obowiązkowych godzin dla powyższych nauczycieli nie przewiduje 

się dodatkowych skutków finansowych dla budżetu gminy z tytułu zastosowania od 1 września 
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2018 roku zapisów proponowanych w powyższej uchwale. W związku z powyższym podjęcie 

niniejszej uchwały jest zasadne. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzy-

mujących podjęła UCHWAŁĘ NR 194/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 11. 

     c) w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

     określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 

     publicznym prowadzonym przez Gminę Piława Górna, 

Burmistrz: 

Ustawa z dnia 27 października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. z 2017r. poz. 

2203) 

wprowadza z dniem 1 stycznia 2018r. zmiany w zakresie określania opłat za korzystanie z wy-

chowania przedszkolnego. Cytowana ustawa doprecyzowuje wiek dzieci, dla których gmina 

zobowiązana jest zapewnić bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w wymiarze 5 godzin 

dziennie przeznaczonych na realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego. 

Zgodnie ze wskazaniem ustawodawcy opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego po-

biera się za uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat za czas przekraczający 5-godzinny bezpłatny wymiar 

godzin. Przyjęcie chwały nie powoduje skutków finansowych. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzy-

mujących podjęła UCHWAŁĘ NR 195/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 12. 

     d) w sprawie: emisji obligacji komunalnych Gminy Piława Górna oraz zasad ich zbywania, 

     nabywania i wykupu przez Burmistrza Piławy Górnej, 

Burmistrz: 

Celem podjęcia uchwały jest sprzedaż wyemitowanych obligacji komunalnych Gminy Piława 

Górna w celu sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy w 2018 roku związanego 

z realizacją zadań majątkowych oraz spłatą wcześniej zaciągniętych zobowiązań tytułu emisji 

papierów wartościowych, pożyczek i kredytów. W uchwale budżetowej Gminy na 2018 rok 

jako źródło przychodów, wskazano sprzedaż papierów wartościowych w wysokości 

1 100 000 zł – obligacji komunalnych wyemitowanych przez Gminę Piława Górna. Uchwała 

określa ogólne warunki emisji obligacji komunalnych, w tym: wielkość emisji, podział na 

transze i serie oraz termin wykupu poszczególnych obligacji komunalnych. Sposób wykupu 

obligacji komunalnych zapewnia płynność finansową budżetu w poszczególnych latach. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 
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Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzy-

mujących podjęła UCHWAŁĘ NR 196/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 12. 

     e) w sprawie: nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury i Biblioteki w Piławie Górnej, 

Burmistrz: 

 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 13 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzy-

mującym podjęła UCHWAŁĘ NR 197/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 12. 

     g) w sprawie: wyrażenia opinii w sprawie podziału Powiatu Dzierżoniowskiego na okręgi 

     wyborcze, ustalenia ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu 

     wyborczym. 

Przewodniczący Rady: 

Wojewoda Dolnośląski Zarządzeniem nr 61 z dnia 7 lutego 2018 roku ustalił liczbę 

wybieranych radnych do rady powiatu dzierżoniowskiego na poziomie 21 mandatów. Uległa 

ona zmniejszeniu o 2 mandaty tj. 1 mandat miasto Bielawa, 1 mandat miasto Dzierżoniów. W 

związku z powyższym wypełniając obowiązek wynikający z ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

Kodeks wyborczy (tj. Dz. U           z 2018 r. poz. 754)) Starosta Dzierżoniowski przesłał projekt 

uchwały w sprawie podziału Powiatu Dzierżoniowskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym do zaopiniowania. 

Podjęcie niniejszej uchwały jest celowe i zasadne. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzy-

mujących podjęła UCHWAŁĘ NR 198/XLIV/2018, która stanowi załącznik nr 12. 

Ad.  10. Zapytania i wnioski radnych. 

Radni nie zgłosili żadnych zapytań ani wniosków. 

Ad.   11. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady: 

Poinformował, że od ostatniej sesji do Rady wpłynęły następujące pisma: 

1)Zarządu Dróg Powiatowych w Dzierżoniowie dot. remontu przejazdu kolejowego, które 

stanowią załącznik nr. 

2) Życzenia od Posłów RP z życzeniami na Dzień samorządowca. 

3) Zaproszenie na Piknik z okazji Dnia dziecka. 

4) Zaproszenie na Konferencję 

Następnie głos zabrał radny Tadeusz Chrzanowski, który zapytał co gmina może zrobić w 

związku z bardzo dużym natężeniem ruch samochodów ciężarowych z kopalni. Jest rampa 

kolejowa czy tego transportu nie mogą koleją wysyłać? 

Radna Teresa Budzyk: 

Kierowcy samochodów ciężarowych nie zwracają uwagi na innych użytkowników. 

Burmistrz; 

Wystosowaliśmy pisma do Starostwa z prośbą o ograniczenie prędkości do 30 km/h. 
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Radny Krzysztof Bielawski: 

Składam wniosek o skierowanie pisma do Starosty o zmianę organizacji ruchu na ul. 

Piastowskiej i częstsze patrole policji. 

Przewodniczący Rady: 

Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Wpłynął wniosek radnego, który poddam pod 

głosowanie. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących przyjęła wniosek radnego. 

Radna Małgorzata Wiącek: 

W piątek dzwoniłam do Zarządu Dróg Powiatowych, aby uzupełnili ubytki w drodze po 

deszczu. W piątek zakopali kilka nierówności, ale nie utwardzili tego. 

Przewodniczący rady: 

Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać glos? 

Ad.  12. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad zamknął sesję 

Rady Miejskiej. Ustalono termin następnej sesji na 27 czerwca o godz. 10.30. 

Protokół sporządziła J. Najwer. 

 

 

 


